

Natural oil finish aspect varnish - Vernis avec aspect naturel d'un fini huilé

SamaN's Interior Nature Varnish will give the natural and rustic aspect of an oil finish in addition to a factory resistant finish due to the high performance of the aluminium oxide technology. It creates a cozy atmosphere and gives the genuine sensation of the warmth of wood to floors and woodwork. Easy to maintain with SamaN AquaShine floor maintenance products.

- 2 coats only
- Durable & Eco Friendly
- Self leveling & easy to apply

Apply 2 uniform coats following the wood grain. Allow 2-3 hours of drying time between coats (extended dry time is required with high humidity and low temperature conditions). Always abrade between coats with a 180 grit sand paper. After abrading, vacuum carefully and wipe with a damp clean cloth to completely remove all the dust.

Le vernis SamaN Nature pour l'intérieur offre l'aspect naturel et rustique d'un fini huilé en plus d'offrir la résistance d'un fini usiné grâce à la performance supérieure de la technologie d'oxyde d'aluminium. Il crée un atmosphère feutré et donne la véritable sensation de la chaleur du bois aux planchers et aux boiseries. S'entretien facilement avec le nettoyeur pour planchers AquaShine de SamaN.

- 2 couches seulement
- Durable et écologique
- Auto-nivelant et facile d'application

Appliquer 2 couches uniformes en suivant le sens du grain du bois. Après 2 à 3 heures de séchage, vérifier le taux d'humidité du bois et allouer plus de temps de séchage si nécessaire. Poncer entre chaque couche avec du papier abrasif de grain 180. Suite à l'abrasion, aspirer la poussière, essuyer avec un linge propre et humide pour enlever complètement les résidus.



NATURE

DOUBLE PROTECTION

in depth and on the surface • en profondeur et en surface

3,78 €

SAMAN

Increases the natural beauty of wood and gives an oil finish aspect.

Un fini rustique et unique qui donne une riche couleur dorée à vos surfaces.



- With Aluminium Oxide Technology for heavy traffic use
- Avec Technologie d'Oxyde d'aluminium pour circulation intense



- Eco Friendly - Low V.O.C. 193 gr/L
- Écologique - Faible C.O.V. 193 gr/L



- Circulation allowed after 24h
- Circulation permise après 24h



- 3,78l covers up to 600 sq.ft
- 3,78l couvre jusqu'à 600 pi.²



- Easy water clean up for tools
- Nettoyage à l'eau des outils



- Application: Natural bristle brush or a lint free roller
- Application: Pinceau de soies naturelles, rouleau sans charpie



Made in Canada / Fabriqué au Canada
www.saman.ca



6 27720 40500 9